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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Milyen eredménnyel zárultak a kormány önkormányzati adósságátvállalással
kapcsolatos intézkedései?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány 2012 . év őszén döntött az önkormányzatok adósságának – település típustól
függően – különböző mértékű átvállalásáról . A Jobbik támogatandónak tartja az
önkormányzatok mozgásterét kiszélesítő , a működésüket megkönnyítő kezdeményezéseket ,
ugyanakkor a következő kérdéseket fogalmazza meg a tárgyban szereplő intézkedéssel
kapcsolatban :

Számszerűen mekkora volt a 23 megyei jogú város adósságállománya - városonkénti
bontásban - a kormányzati intézkedés elő tt, illetve után?
Mekkora jelenleg a megyei jogú városok adóssága ?
Azok az önkormányzatok, amelyek felelősen gazdálkodtak miért nem számíthatnak
kormányzati segítségre?

Szíves válaszát várom, amelyet előre is köszönök !

Budapest, 2013 . október 02 .
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